2011年翻译资格考试英汉互译练习(37) PDF转换可能丢失 图片或格式,建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E5_B9_ B4_E7_BF_BB_c95_646204.htm 2011年翻译资格考试英汉互译 练习(37)。百考试题#0000ff>口译笔译站为您2011年上半年 翻译资格考试保驾护航。 点击进入:#0000ff>2011年翻译资格 考试英汉互译练习汇总 英译汉 The popular view when discussing urban transportation in American cities today is to decry its sorry state. Newspaper and journals are filled with talk of "urban" transportation crisis," of the "difficulties of getting from here to there, " and so on at great length. Matters are reported to get worse and very quickly. Everyone has his own favorite traumatic experience to report: of the occasion when many of the switches froze on New Yorks commuter railroads, of the sneak snowstorm in Boston that converted thirty-minute commuter trips into seven hour ordeals. of the extreme difficulties in Chicago and other Midwestern cities when some particularly heavy and successive snowstorms were endured. One reason for the talk of an urban transportation crisis in the United States today perhaps lies in a failure to meet anticipations. Many commuters expected to reduce their commuting times as systems improved, but instead found themselves barely able to maintain the status quo in terms of time requirements./ Another reason for talk of crisis, almost certainly, is the rate of improvement in the performance of urban transportation systems during rush hours has been markedly inferior to that expected during off-peak hours. Specifically, the ability to move quickly about American cities

during non-rush hours has improved in a truly phenomenal fashion.

【参考译文】人们议论起今天美国城市的交通,普遍都对其 混乱不堪的状况持公开批评的观点。报纸和杂志充斥着谈论 "城市交通危机"、"行路难"及诸如此类的话题。据报道 , 交通问题越来越糟, 而且每况愈下的速度非常之快。 每个 人都有自己喜欢向人叙说的可怕经历:纽约市郊铁路上的许 多道岔冻住了;波士顿突然遭遇暴风雪,使得30分钟短途旅 程变成了7小时的煎熬:在芝加哥和其它中西部城市,特大暴 风雪接二连三袭来,持续数日,使交通变得极其困难。 人们 谈论当今美国城市交通危机的一个原因,或许在于目前的状 况未能达到人们的期望值。随着交通系统的改进,许多依赖 公共交通出行的上班族期望能够缩短上下班来回时间,到头 来却发现在交通上所花的时间几乎没有减少。人们谈论交通 危机的另一个原因,几乎可以肯定的是,高峰时段城市交通 系统功能的改进程度明显不如非高峰时段人们所期待的改进 程度。确切地讲,在非高峰时间美国城市间快速通行的能力 的确有了显著的改善。 相关推荐:#0000ff>2011年翻译资格考 试英汉互译练习汇总 #0000ff>2010年中级笔译考试辅导:十秒 钟翻译训练汇总 编辑推荐:#0000ff>2010年下半年口译笔译考 试成绩查询#0000ff>2010年下半年翻译资格(水平)考试试题 及答案首发 #0000ff>2011年二、三级翻译专业资格(水平)考试 时间安排#0000ff>2011年二、三级翻译专业资格(水平)考试考 试报名时间通知 更多相关信息:#0000ff>口译笔译考后交流 空间,#0000ff>口译笔译考试辅导! 100Test 下载频道开通, 各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com